
 
 

K o m i s i a   r o z h o d c o v   S A Z 

 
 

Zápisnica z videokonferencie zasadnutia Komisie rozhodcov 7.12.2022 

 
 

Prítomní: Silvia Hanusová, Ján Koštial, Marián Kalabus, Zuzana Costin, Peter Filo, 

Martin Škarba, Dag Bělák, Vladimír Prokša, Ivan Čillík, Miroslav Illéš, 

Branislav Droščák – prizvaný ako hosť 

 

 Neprítomní:  Dušan Chatrnúch   

  

 Program: 

1. Vyhodnotenie atletickej sezóny v roku 2022 z pohľadu rozhodovania 

2. Riešenie sporov pri porušení pravidiel 

3. Delegácia rozhodcov na halovú sezónu január - marec 2023 

4. Rôzne 

 

Predsedníčka Komisie rozhodcov privítala účastníkov zasadnutia formou online a oboznámila ich 

s programom. 

 

K bodu 1: 

• Silvia Hanusová hneď na začiatku informovala o členovi KR – Dušan Chatrnúch, ktorý sa 

z rodinných a zdravotných dôvodov vzdal členstva v KR. Navrhla, že osloví rozhodcov 

z východu Slovenska v záujme doplnenia nového člena. Hodnotila rozhodovanie na 

majstrovských súťažiach a kole atletickej ligy v Košiciach, neboli žiadne problémy pokiaľ ide 

o rozhodcov, pomohlo školenie, ktoré sa uskutočnilo v apríli tohto roku, vrchníci sú 

sebavedomí, ovládajú pravidlá, prílev mladých, mnohí z nich sú ešte pretekármi bol prínosom. 

Nespokojnosť bola s firmou Hrdosport, ktorá sa pred pretekmi vôbec nepripravila a bola 

chaotická distribúcia štartových čísiel, tiež nesprávne nasadzovanie do dráh vo finále, 

vyhovárali sa, že to robí program. Informovala o pripomienke Jána Koštiaľa na porušovanie 

pravidiel na MMM 2022 a síce použitím auta, v ktorom sedí riaditeľ pretekov a povzbudzuje 

elitných pretekárov, čo považuje za nepovolenú pomoc. K tomu sa vyjadrili viacerí členovia 

KR, považujú to za nebezpečné z pohľadu pretekárov, keď ich tlačí auto vpred. Na ČSOB 

maratóne už prešli na sprevádzajúcich cyklistov. 

Z tohto vyplynula prosba na vedenie SAZ, aby poslalo riaditeľovi MMM list, v ktorom ho 

upozorní, že to nie je v súlade s pravidlami. 

• Dag Bělák informoval, že v komisii cestných behov sa pripravuje niečo ako etický kódex pre 

organizátorov podujatí a bude v ňom zahrnutá aj záležitosť týkajúca sa sprievodu pretekárov 

a nepovolenej pomoci. 

 



• Braňo Droščák sa tiež vyjadril k mladým rozhodcom, že sú prínosom, ale v Bratislave chýbajú 

skúsení rozhodcovia do funkcií vrchníkov, lebo tých nových treba ešte viesť a kontrolovať, nie 

sú celkom samostatní. 

K bodu 2: 

• Peter Filo – v Dubnici nad Váhom boli veľké nedostatky zo strany organizácie pretekov, 

nebolo dostatok rozhodcov, preto v tomto roku sa nebudú môcť uchádzať o organizáciu 

žiadnej z majstrovských súťaží, až kým sa nezlepší situácia. 

• Ján Koštiaľ hovoril o nepovolenej pomoci trénera Petra Ondruša, prípad bol riešený 

disciplinárnou komisiou, napriek tomu ten istý tréner sprevádzal atlétku na bicykli na 

štadióne, čiže prvý trest očividne nezabral 

• Ivan Čillík sa vyjadril, že nedostali podnet na prerokovanie opätovného porušenia pravidiel 

tou istou osobou, do budúcna treba postupovať podľa disciplinárneho poriadku. Vyjadril sa 

tiež k novovyškoleným rozhodcom, že sú prínosom, niektorí chodia pravidelne na preteky 

• Marián Kalabus – informoval o nedostatku rozhodcov na M – SR v behu na 10 km na ceste 

v Prievidzi, vďaka tomu došlo k chybám a pretekári na druhom a ďalších miestach mali 

kratšiu vzdialenosť ako víťaz. Prebehla diskusia, ako by sa mali v tomto prípade riešiť 

výsledky, poradie zachovať, ale dosiahnuté časy sa nemôžu uviesť v štatistike. 

• Zuzana Costin – informovala, že na chodeckých pretekoch v Hlohovci nebolo dostatok 

kvalifikovaných rozhodcov chôdze, na pretekoch bol splnený limit na medzinárodné 

majstrovstvá, na kvalifikačných podujatiach by mali byť rozhodcovia z panelu. 

• Peter Filo sa vyjadril k tomu, že žiaľ väčšina rozhodcov z panelu buď nerozhoduje alebo sú 

zároveň trénermi a v prípade rozhodovania to nie je objektívne 

K bodu 3: 

• Bol schválený návrh delegácie rozhodcov do vedúcich funkcií a rozhodcov chôdze na január 

– marec 2023. 

K bodu 4: 

• Ján Koštiaľ kritizoval, že sa spájajú pri behoch na dlhšie trate alebo chôdzi do jedných 

pretekov rôzne kategórie a niekedy aj s rôznymi vzdialenosťami, čo extrémne sťažuje prácu 

rozhodcom. Nemalo by sa to takto robiť. 

• Silvia Hanusová – potvrdila, že sa to z časových dôvodov niekedy deje, ale nie je to dobré, 

lebo aj v Košiciach sa rozhodcovia pomýlili pri počítaní kôl, keď mali ženy kratšiu 

vzdialenosť ako muži. 

• Zuzana Costin – podotkla, že treba kombinovať iba to, čo je zvládnuteľné 

 

 

Zapísala: Silvia Hanusová 7.12.2022 

 

 

 

 

       Ing. Silvia Hanusová  

   predseda Komisie rozhodcov SAZ 


